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Samlesak for spørsmål

Hovedutvalg teknisk og miljø 18.01.2022:

Behandling:
1. Areal- og byggesakssjef informerte om det var kommet en del innspill etter arbeidsmøte som

ble avholdt vedrørende ulovloghetsoppfølging. Dette bør ses i sammenheng med tilsyn- og
ulovlighetsstrategien som skal legges fram for utvalget, forhåpentligvis på neste møte.

1. Krog (MDG) viste til at KS har utarbeidet en omfattende veileder for Karmøy kommune
angående dispensasjon etter plan- og bygningsloven § 19-2. Denne veilederen ligger vedlagt i
sak 9/22 som skal behandles i formannskapets møte 24.01.22. Krog oppfordret alle i utvalget
til å lese denne veilederen.

1. Skorpe (H) viste til at administrasjonen utarbeider mange dispensasjonssaker som ikke blir
behandlet av hovedutvalget og stilte spørsmål om det var mange klager fra statsforvalteren
på disse sakene.
Areal- og byggesakssjef svarte at det kan være vanskelig å overprøve kommunens vurdering.

1. Midtun (Frp) stilte spørsmål om status for Dovamyrsvegen.
Administrasjonen svarte at de ønsker mer tilbakemeldinger i Vikshålands "bestilling".
Administrasjonen innkaller Vikshåland og leder av utvalget til et oppklarende møte.

1. Hult (UA) viste til at han tidligere har stilt spørsmål vedrørende bruk av parkeringsfondet og
viste til at han nå har sendt spørsmål vedrørende bruk av fondet til kommunestyret.
Kommunalsjefen opplyste om at parkeringsstrategien var ferdig utarbeidet fjor vår, men da
samfunnsplanens arealdel er under rullering, er de det ønskelig å se dette i sammenheng.

HTM- 016/22 Vedtak:
Spørsmål tatt til etteretning.



 
 

 


